
PROTOKOLL NR 7/2021 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2021-08-23 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Rolf Magnusson, 

Anne-Marie Lindkvist, Karl-Erik Lindkvist, Lena Necander, Åke Algotsson, Jörgen Davidsson. 

Åhörare: Lena Ek 

Frånvarande: Kenth Johansson Madeleine Andrén, Monica Borg, 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Jörgen Davidsson 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§5.  Ekonomi 

Erhållit 5 928 kr i bidrag från Borås kommun. 

Fondens värde är nu 122 793 kr  

 

§6.  Nya medlemmar. 

Noll nya medlemmar.   

 

§7.  Hemsidan 

Rolf tar bort felaktig info om aktiviteter på hemsidan. 

Harald inget nytt, problemen kvarstår. 

 

§8.  Inkommen post och skrivelser 

Rolf har svarat på en enkät angående IT utbildningar. 

PRO:s medlemstidning har ökat upplagan. 

Borås 400-års aktivitet tillsammans med PRO Svaneholm. Kontaktpersoner Barbro och Jan-Åke. 

Karl-Erik ordnar en fråga till tipspromenaden. Förslag om pilkastning som aktivitet. Inköp av 200 

tombolalotter och Rolf kollar ballonger. Förslag att programmet visas i ett större format. Aktiviteten 

äger rum 11/9. 

Rolf kollar om vi kan få del av överskottsfonden - 2018 för 400-årsfirandet.(Max 5000 kr kan vi söka 

till målgrupp = utåtriktade arrangemang). 

 

§9.  Aktiviteter 

Höstens programblad är utdelat. Beslut att inte delta i PRO:s nationella friluftsdag 22/9, då det redan 

är mycket aktiviteter i september.   

§10. Information från PRO riks/ Distrikt 

Info från distriktsmötets protokoll från Rolf 

Vid årsmötet för distriktet valdes Rolf in som ersättare. 

Förslag att distrikt ska slås ihop. Det finns mycket innestående pengar i distriktet 

Remiss angående handlingsprogram och stadgar 1/1 2023 svar senast 15/11 

Nominering till ordförandeposten Samorganisationen senast 8/9. Förslag Gert Henningsson. 

Påminnelse att söka startuppbidrag 

  



§11. Lokaler 

Hela lokalen är städad. 

Lars K nycklar ska hämtas, Siv-Britt kollar upp detta. 

Priset för uthyrning av lokalen höjs från 100 till 200 kr. Gäller från 2021-09-01  

§12. Övrigt 

Verksamhetsberättelsen och Dagordning till årsmötet är nu klara 

Förslag att medlemsavgiften inte ska höjas vid årsmötet 

Uppvaktning PRO Svaneholms jubileum tas upp vid nästa styrelsemöte. 

  

§13. Mötet avslutades. 

 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  4/10 1/11 6/12 

Medlemsmöten kl. 15.00  16/9 årsmöte, 21/10 18/11 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Jörgen Davidsson 


